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Material till Kampen nr 
4-2022 lämnas senast 6 
december.

Tipspromenader

Fyra söndagar med bör-
jan 30 oktober.
Start kl 9.00-11.30 vid 
klubbstugan.
Välkomna!

SOK Viljan har fantastiska 
funktionärer! Utan er skulle 
vi inte kunna ha någon 
verksamhet! Vad roligt att 
vi tillsammans med RF Sisu 
fi ck möjlighet att bjuda på en 
middag för att hylla er! Ni 
som var där fi ck bland annat 
refl ektera över varför ni är 
funktionärer och inse vikten 
av hur ert bemötande gör 
stor skillnad för människors 
upplevelse av ett arrangemang. 
Allt från vackra höstlöv på 
bordet till ett välkomnande 
leende gör tillvaron gladare. 

Kanske påverkas också våra 
prestationer och resultat 
av denna glädje? I alla fall 
fortsätter SOK Viljan att 
prestera på topp! Tänk att SOK 
Viljan tog 2 guld vid veteran-
SM! Det är ju jättestort! 
Orienteringssäsongen har 
varit fylld av framgångar och 
för första gången på länge så 
kunde SOK Viljan ställa upp 
på 25-manna och det med ett 
bra resultat dessutom! Och 
tänk så många barn som deltog 
i orienteringskurserna! Stor 
eloge till er fantastiska ledare!

Ni kan som vanligt läsa mer 
om allt som hänt lägre fram 
i Kampen.  I Kampen kan ni 
också läsa mer om O-ringen 
som vi arrangerar 2024. Vill 
ni få chansen att ställa frågor 
och få veta mer så kom 
gärna till vårt medlemsmöte 
8/11 i klubbstugan kl 19.30 
som denna gång har fokus 
på O-ringen. Där ni får 
träff a projektledaren Anders 
Strömbäck och den som överst 

ansvarar för funktionärer, Anne 
Lindell. Inom SOK Viljan har 
vi förresten utsett Madelene 
Oscarsson Erlandsson som 
vår funktionärsansvariga. 
Kanske fi nns det någon av er 
som också vill ta på er en mer 
ansvarsfull roll inför O-ringen? 
Hjälp kommer behövas på alla 
nivåer! 

Nu ser vi fram emot 
skidsäsongen och gympan på 
torsdagar. Det är så härligt 
med en gympa där alla är 
välkomna, stora och små, 
vältränade och nybörjare. Så 
ta med dig barn och barnbarn 
eller föräldrar och kom!

/Martina
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Ordföranden har ordet

Kampens redaktion består av: Göran Svenson, Hedda Jönsson och Amalia Erlandsson. 
Material skickas med fördel till redaktören på 049113448@telia.com.



Du använder väl 
taggen på bilden 
när du handlar på 
ICA Maxi? Då får 
Viljan procent på 
dina köp. Taggarna 
fi nns att hämta i 
klubbstugan.

F a s t i g h e t s k o m m i t t é n 
informerar

Under 6 sommarveckor har 
ett antal ungdomar anställda 
av kommunen jobbat med 
underhållsaktiviteter vid 
klubbstugan.

Kommittén har stöttat 
handledaren och även förberett 
en del av jobben nedan.

- Målning av klubbstugan: 
stora delar av klubbstugan har 
tvättats och målats.

- Räcke övervåningen: Bräder 
utbytta och målade.

- Räcken: vid källare 
och herrarnas nödutgång 
renoverade och laserade / 
målade.

- Stora anslagstavlan: laserad/
oljad.

- Utemöbler: Lagade och 
laserade /oljade.

- Belysningsstolpe: Tvättad 
och målad.

 

Efter sommaren har kommittén 
bland annat målat om de två 
äldre faluröda byggnaderna 
och justerat markstenen vid 
entrén.

Ytterligare punkter fi nns på 
”att-göra-listan” för hösten.

Taggtråd i skogen
Kommunens sommarjobbare 
har under två somrar 
plockat in fl era kilometer 
gammal taggtråd i våra OL-
skogar, vilket uppskattas av 
markägarna. Säkert fi nns 
det mer kvar så hör gärna 
av er till Lennart Kalén i 
Kart- och markkommittén om 
ni ”springer på” fl er gamla 
synder i skogarna. Då kan vi 
få hjälp med detta nästa år.

Ändringar i kartnormen i år 
– tips till vinterläsning

I år har det gjorts en del 
ändringar i kartnormerna för 
skogs- och sprintorientering.

För att bättre förstå vad som 
redovisas på kartan uppmanas 
ni som tävlar i orientering, 
att läsa kartnormen för 
de olika disciplinerna på 
SOFT:s hemsida, https://
w w w. s v e n s k o r i e n t e r i n g .
se /A r rangera /ka r t f r agor /
stoddokumentochfi ler/

På IOFs hemsida fi nns info 
om kontrollbeskrivningen 
från 2018
h t t p s : / / o n e d r i v e . l i v e
IOF:s hemsida:

https://orienteering.sport/iof/
rules/control-descriptions/

På SOFTs hemsida fi nns en 
svensk version från 2005:
h t t p s : / / w w w .
s v e n s k o r i e n t e r i n g . s e /
Arrangera/banlaggning/

Här fi nns tilläggstexten: Ingen  
översättning av IOF:s version 
från 2018 är planerad då de få 
uppdateringar som fi nns i nya 
versionen inte påverkar svensk 
orientering.

Medlemsmöte tis-
dag 8 november kl 
19.30 i klubbstugan.

Information om O-Ringen 
av projektledare Anders 
Strömbäck och funk-
tionärsansvariga Anne 
Lindell.

Välkomna!

Ny hemsida
Innan årsskiftet kom 
SOK Viljan att byta 
hemsida till en leveran-
tör som heter Kansliet 
online. Vill du vara med 
och jobba med den nya 
hemsidan, anmäl dig till 
Göran, 049113448@
telia.com.
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Ovan de bästa herrarna i terräng-KM i augusti. Nedan ungdo-
marna som åkte till Daladubbeln strax innan Kampens stoppda-
tum.
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Terräng-KM - Daladubbeln

Daladubbeln
Även detta år skulle 
daladubbeln gå av stapeln uppe 
i Falun. Och i år hade Viljan ett 
rejält gäng ungdomar med sig. 
Hela 7 stycken. Daladubbeln 
är en tävling där man springer 
i lag om två, två tävlingar i 
två dagar. (Ni förstår ju varför 
den kallas daladubbeln) Resan 

började på Maxi där vi sedan 
skulle åka bil upp till Vimmerby 
för att sedan åka storbuss med 
Småland orienteringsförbund 
upp till Dalarna. Boendet för 
helgen bestod av ett grupprum 
på en lågstadieskola och efter 
en (hyfsat) god natt sömn så 
var det dags för dag 1. 
Den bestod av en 2 mannastafett 

där man springer en sträcka 
var. Viljan stod i år med 5 lag 
på startsträckan, (3 mixade) 
1 D12, 1 H12, 1 D14, 1 D16 
och 1 H16. Viljan hade många 
fi na prestationer och Marit 
och Nora från Västerviks OK 
lyckades kamma hem en 8 
plats i klassen D12. 
Dag 2 stod ultralång patrull på 
schemat. Detta innebär alltså 
att båda personerna i laget 
springer tillsammans och att 
banan är extra lång. Vi i D16 
hade till exempel en bana 
som var lagd 8,4 km om man 
jämför med att en långdistans i 
vår klass är ca 4,5-5 km. Detta 
är en speciell distans som man 
väldigt sällan springer vilket 
gör det hela lite extra kul. Men 
det som gör daladubbeln till det 
där lilla extra måste väll ändå 
vara utklädningstävlingen som 
också är på patrullen. Många 
(de fl esta) klär ut sig och vissa 
planerar i ett helt år innan vad 
det ska vara. I år fi ck vi se en 
salig blandning, bl.a ett par 
byxor, drottning Elizabeth II 
och hennes butler, svampbob, 
kräftor i en bur och en hel drös 
med telitubbies. Hur som helst 
var det väldigt roligt att se och 
jag och Emilia var utklädda 
till sverigesupporters med 
orienteringslandslagströjor 
från 90:talet (lite coolt ändå).
På hemresan satt sedan 7 trötta 
ungdomar och 1 trött ledare 
på väg hem efter en rolig helg 
med en fantastisk gemenskap.

//Amalia Erlandsson
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Årets Viljanungdom



Stor medaljut-
delning för Viljan 
i veteran-SM i 
Vetlanda. Erik 
Lennartsson tog 
guld på lång och 
silver på medel i H 
40 medan Göran 
Svenson vann 
sprintdistansen i 
H 70.
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Två guld och ett silver i veteran-SM



Viljan var tillbaka med eget lag på 25-manna efter 
tio år och tog en 130:e-plats i Flemingsberg. Johan 
tog hem segern i GM sprint och Sanna fyllde på med 
silver och Ester brons i Norrköping.
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25-manna - GM



Den 2 oktober stängde vi den sjätte raka säsongen med Hittaut. Med 1567 dela-
gare och 47 917 registrerade checkpoints kan vi summera en stor hälsofrämjande 
insats i Oskarshamn. Ett stort tack till alla som deltog och tack till alla våra sponso-
rer som gör Hittaut möjligt. Nästa år kör vi sjunde säsongen och då utökar vi med 
kartor i Misterhult och Bockara.

Kartområden O-ringen

Nu är det klart vilka områden 
som ska karteras till O-ringen 
för skogsdistanserna.

Gunnarsö – Sörvik: Befi ntligt 
kartmaterial söder om 
Östersjövägen och öster om 
gamla vägen till Påskallavik 
revideras och utökas i söder 
med några km2.

Havslätt: Befi ntligt 
kartmaterial söder om Saltvik 
(Skallarebäck) ner till Norrtorn 
revideras.

Hjortberget/Lilla Mark: 
Befi ntligt kartmaterial 
revideras.

Hycklinge – Flathult: Nyritning 
av området som i stort 
begränsas av Fallegärdevägen 
i väster, sjön Rungeln i norr, 
gamla riksvägen mot Västervik 
i öster och i Dödehultsdalen i 
söder. Hela området kommer 
att ritas med nytt laserskannat 

grundmaterial (innebär att 
befi ntligt kartmaterial ersätts 
och utökas i öster).

Nya områden för Hittaut 
2023

Kartor över Bockara och 
Misterhult samhällen ska ritas 
till nästa års Hittaut.

Tanken är även att nyttja östra 
delen av ”Djupeträsk-kartan”.

Veteran-SM 2025 

Ansökan att arrangera Veteran-
SM på Öland, tillsammans med 
övriga klubbar i kartsamarbetet 
kallat Ölandskartor, har 
skickats in till SmOF. Idén 
är att ha Sprinten i Borgholm 
och de övriga två distanser vid 
Böda sand.

Mindre än två år kvar till 
O-Ringen Smålandskus-
ten 2024. Arbetet rullar på 
under ledning av projektle-
daren Anders Strömbäck. 
Organisationen fylls på 
efterhand och det börjar 
nu bli dags att anmäla sig 
till funktionärsuppdrag. 
Man anmäler sig till Vil-
jans funktionärsansvariga 
Madelene Oscarsson 
Erlandsson.
Arenor och tävlingsområ-
den är i stort sett klara och 
om det och allt annat som 
händer inför O-Ringen kan 
man läsa på hemsidan ge-
nom att klicka på den blå 
loggan längst upp.
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Hittaut 2022 - O-Ringen 2024



Marit blev trea totalt i Pölder OL-cup i D 12. Sanna 
blev fyra och Ester sexa i D 14. På topp tio kom 
även Vilgot, åtta i H 14.Till höger Elin på språng i 
SM medel och Theo i SM lång.
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Pölder OL-cup - SM medel och lång



Längst upp DM-medaljörer på långdis-
tans, Theo, Emil, Lennart, Tord, Göran, 
Emma, Marit och Anna. Till vänster DM-
guld på natt till både Elin och Emma och 
till höger Göran med DM-guld på medel-
distans. Även Erik vann DM medel.
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DM-medaljer



Mera DM-medaljer. 
Brons i stafett i både 
D 12 och H 20. Dess-
utom guld i MTBO D 
50 till Åsa Bergfors.
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DM-medaljer



Stafettlagen vid SM 
i Orsa Grönklitt, fr v 
Elin, Emma Klara, 
Theo, Axel, Johan.

Jag hade förmånen att få åka 
med våra juniorer till SM medel 
och stafett i Orsa Grönklitt 16-
18 september. Det är alltid lite 
nervöst innan man kommer 
iväg, framförallt hoppas man ju 
på att alla håller sig friska! Men 
alla de 9 tävlande var pigga och 
krya och taggade för en helg 
tillsammans. Nu när många 
av dem bor på andra orter 
blev det extra kul att ses igen. 
Anna H hade bokat ett perfekt 
boende, en 12-bäddsstuga 
med gångavstånd till samling/
karantän och TC lördag/
söndag. I allrummet fanns 
en stor, rejäl soff a framför 
TV:n där det tittades på både 
livelox, hockey, speedway och 
fi lm. Det fanns en stor köks-ö 
där vi kunde sitta alla 11 och 
äta tillsammans. Maten var 
förberedd hemifrån så långt 
det gick och efterrätten hjälpte 
ungdomarna till med. En STOR 
skål med chokladpudding blev 
det en kväll och inget lämnades 
kvar!
Tävlingarna startade på 

fredagen med medeldistanskval 
och många av juniorerna hade 
som målsättning att gå till 
A-fi nal. Den här dagen var det 
”skogsmål” på Stormon runt, 
ett av alla fi na längdskidspår i 
Orsa Grönklitt vintertid. Häftig 
upplevelse för dem som åkt i 
dessa skidspår på vintern och 
nu fi ck springa i mål där. Elin 
och Theo gjorde fi nfi na lopp 
som räckte till A-fi nal. Emma 
var så nära (i år igen) endast 16 
s ifrån men glad och nöjd ändå!
Men man kan ju inte bara 
orientera när man är i Dalarna. 
Vi hade fått säkra rapporter om 
stora lingonmängder uppe i 
norr, till skillnad från hemma. 
Vi gick 3 min från stugan 
och där, på ett hygge var det 
knallrött. Jag har aldrig sett så 
mycket lingon på ett och samma 
ställe förut. Jag hade kommit 
till himmelriket, jag som  älskar 
att plocka bär! Min entusiasm 
smittade av sig och nästan hela 
juniorgänget följde med till 
hygget. Det var ljuvligt att höra 
och se dem under plockningen. 
Det fanns fi na blåbär där 

också så det plockades fl itigt 
till mammorna, mormor och 
farmor där hemma.
Elin och Theo siktade högt på 
fi naldagen. De ville båda ha 
med sig ett SM löv hem  dvs 
komma topp 10! Ingenting är 
omöjligt sa vi och båda sprang 
jättebra! Elin slutade 19:e 
och Theo 23:a och vi kunde 
konstatera att konkurrenterna 
är snabba och duktiga på att 
orientera! Övriga Viljanlöpare 
sprang i B, C eller D-fi nal och 
gjorde fi na lopp. 
Sista dagen, söndagen, bjöd 
på spännande stafetter. Vi 
hade anmält ett D17-20-lag 
och ett H17-20-lag och detta 
ledde till att vi hade tre starka 
reserver på plats, Vendela, Olle 
och Emil. Eftersom alla höll 
sig friska och skadefria kunde 
dessa tre springa en öppen 
bana och inte vilken bana 
som helst. De utmanades med 
H21:s fi nalbana från lördagen. 
Kul! D 17-20-laget med Elin, 
Emma och Klara var uppe och 

Forts på sidan 13
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SM medel och stafett



Familjen Grendelmeier har tävlat fl itigt hela året. Här på publiktävlingarna vid 
sprint-VM i Danmark. Nedan Viljans två lag på Jukola.

nosade på en topp-10-placering 
och efter tre väldigt fi na lopp 
blev det en slutlig 20:e plats. 
Killarna med Theo, Axel och 
Johan ville inte vara sämre 
och slutade på en 26:eplats! 
Väldigt fi na insatser i mycket 
hård konkurrens.
Nu hade vi bara den långa 

resan hem till Oskarshamn 
kvar. Vi sa hej då till Johan 
som liftade med Västerås hem 
mot Stockholm och Elin som 
fi ck skjuts med Örebrogänget. 
Axel släppte vi av i Norrköping 
där han tog ett tåg hem till 
Linköping. Nu är gänget 
verkligen utspritt och mera 
utspritt lär det bli nästa år. Men 

med den sammanhållningen, 
glädjen och tryggheten som 
fi nns hos våra juniorer hoppas 
och tror jag att de ska hålla ihop 
ett tag till!! Det var i alla fall 
härligt att få umgås med dessa 
stjärnor under detta veckoslut!

// Maria

Forts om SM från sidan 12
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VM i Danmark - Jukola



Vilgot, Ester, Sanna och Amalia sprang Bagheerastafetten. Till höger Elin och Emma på en av 
de soliga etapperna i Uppsala.

Min första O-ringen
Halva semestern har gått och 
jag och Martin sitter i köket 
i Eslöv och diskuterar om vi 
ska åka till O-ringen i Uppsala 
om en vecka. Det känns tokigt 
att resa bort en gång till då vi 
även turistat i Dalarna. Men 
valet är ändå ganska lätt – jag 
vill se och uppleva min första 
O-ringen! 
Vi packar tält och stormkök 
och tar Flexbuss norrut till 
Uppsala på torsdagen. Vi 
letar upp Viljan-gänget på 
campingen och slår tältläger 
med Johan Hansson som tt:ar 
(tävlar och tältar) hela veckan 
(imponerande!). På campingen 
slås jag av hur mycket folk som 
uppenbarligen gillar att campa, 
detaljstudera resultat och kartor 

och cykla mountainbike kors- 
och tvärs. På kvällen ställs det 
upp långbord för middag och 
samkväm. Rätterna varierar 
från grillat, till pastasås på 
stormkök och Kreutners potatis, 
köttbullar och lingonsylt (också 
imponerande!). 
Vi tävlar båda öppen klass 
de sista två etapperna som 
är i Södra Lunsen. Det är en 
upplevelse att vara på en plats 
med så mycket människor. Det 
jag slås av är att allt rullar på, 
att folk sköter sig och såklart 
den uppsluppna och glada 
stämningen. Det märks att alla 
tycker det är superkul att vara 
här! Jag springer öppen bana 
lätt 2,5 km. Orienteringen är 
fantastisk då terrängen är så 
vacker – jag mest njuter och 

har inte bråttom att komma i 
mål. Och det är faktiskt lite kul 
att springa in i målområdet och 
höra alla hejarop. 
O-ringen är helt klart en kul 
upplevelse – TC-området, 
fantastisk orienteringsterräng, 
fi nt väder och stort och glatt 
Viljangäng. Men en sak på 
O-ringen hade jag klarat 
mig utan – och det är alla 
bajamajor. Men jag tror jag 
hört att det hädanefter ska vara 
vattenklosetter, tack och lov, så 
då fi nns det inget mer att klaga 
på.

/Hedda
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O-Ringen Uppsala 2022



Viljans sponsorer

Tipsa gärna sponsorsam-
ordnare Magnus Tyrberg, 
magnus.tyrberg@gmail.
com, om du har kontakt 
eller känner till något före-
tag som kan tänkas sponsra 
klubben.
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Tjoget
”Mitt lag, mitt lag” så har 
Viljans damer sagt i 15 år och 
så har vi fi rat med tårta oavsett 
prestation. De yngre säger 
#viärviljan. Tjoget, denna så 
sympatiska stafett över 20 
sträckor sprangs av 59 lag i år. 
1996 startade 146 lag!!  Vårt 
mål i år var topp 20 (vi blev 
19:e).
Speakern jobbar i 20 h och 
tar emot alla lag i växling och 
målgång. Han glömmer ingen, 
alla har presterat sitt bästa. 
Viljan står vid upploppet och 
tar emot sina löpare med glada 
hejarop. I år hade vi ett annat 
lag vi vurmade väldigt för, 
Taiwan med 5 sina löpare!
OK Orion (segrarna) skickar ut 
en landslagslöpare på sträcka 4 
som krossar övriga lag. Viljan 
skickar ut nybörjare på sträcka 
5 (Ester S) och 12 (Alvin G) 
som imponerar stort på oss 
med sina snabba sträcktider. 
Det är detta som ger stämning 
åt tävlingen, ALLA behövs.
Att bo ihop med en i UK 
(uttagningskommittén) gör att 
man får tuff a nattsträckor. Theo 
fi ck gå ut i omstarten kl 01.45.
Theo, vad är det bästa med 
denna sträcka?

- Det är extra 
roligt att springa ut 
med 45 andra lag. Jag 
ville komma in med 
tätklungan men jag 
tappade bort dem i ett 
mörkgrönt område på 
slutet och kom in 1 
minut efter dem.

Tony, du fi ck den andra 

nattsträckan trots att du på 
Jukolas nattsträcka inte kunde 
se kartan pga mörker, glasögon 
och ösregn. Hur gick det den 
här gången?

- Det var ju en 
chansning av er i UK! 
Jag fi ck ta av mig 
glasögonen direkt så 
det var skönt att kartan 
var detaljfattig och lite 
mer läsbar. Nu är det 
hög tid att våra yngre 
löpare axlar de tuff a 
nattsträckorna.

Magnus och Vilgot Tyrberg 
hade str. 2 och 3. Hur var er 
upplevelse av Tjoget?

- Det var härlig 
stämning och kul att 
vara med. Våra sträckor 
gick fort och vi känner 
oss nöjda med våra 
lopp. Vilgot kände inte 
av sin skada alls! Det är 
inte omöjligt utan att vi 
deltar även nästa år 

Jessica, du skickade ut din 
dotter Ester på hennes andra 
tävling någonsin. Hur nervös 
var du?

- Jag var inte 
nervös. Ester kände sig 
lugn och hade koll på 
läget. Klubbkompisen 
sa ju att det var lätt.

Vad tyckte Ester om 
Tjoget?

- Det var kul. Det 
var så många människor 

från klubben och en 
tävling med många 
deltagare. Kul att det 
var två dagar

Alvin, det här var din allra 
första tävling. Var det roligt/ 
nervöst?

- Det var roligt 
att springa men det 
runt i kring var också 
roligt. Jag var inte så 
nervös eftersom jag 
skulle springa lätt, men 
samtidigt var jag lite 
rädd att förstöra för 
laget.

Emma, nu har du haft långa 
sträckor på årets alla stafetter. 
Gillar du långa banor?

- Jag har börjat 
gilla dem mer och mer 
eftersom jag vet att jag 
klarar av dem. Det är 
påfrestande psykiskt 
innan och i början av 
loppen men betydligt 
bättre känsla efteråt.

   Vad är det bästa med stafetter?
- Att man delar 
glädjen och prestationen 
med laget

   Vad ser du framemot för 
tävling nu?

- SM uppe i 
Dalarna med medel 
och stafett och såklart 
O-ringen i Uppsala.

Nästa år ska vi ha två lag på 
startlinjen! Boka in helgen efter 
midsommar så har vi en härlig 
klubbresa att se fram emot.

/lagledare Anna Svensson

Bilder från Tjoget fi nns på 
sidan 17.
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Tjoget



Viljans avslutning på Tjoget, Anna, Vendela och Emma. Till höger sträcka 5-7, Ester, 
Lasse och Elin. Läs mer om Tjoget på sidan 17. Nedan Roland, Ulla, Göran och Has-
se vid veteran-VM i Italien.
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Tjoget - Veteran-VM



I mitten av september besökte veteranerna vindkraftparken i Fliseryd och en må-
nad senare var det traditionell älgfri vandring på Oknö, såklart med fi ka vid havet.
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Veteranerna
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Grattis jubilarer!

Lars 80 år

Förnamn Efternamn Fyller Datum
Britt Carlsson 80 06-nov
Lars Nilsson 80 13-dec
Britt-Inger Svensson 70 08-nov
Chatarina Karlsson 70 16-nov
Barbro Pettersson 70 04-dec
Ann-Louise Gerdin 60 04-nov
Abbe Eveborn 10 04-nov
Klara Tenggren 0,5 9-okt

Klara Tenggren
fyllde ett halvår den 9 oktober. 
Mamma heter Sofi a Brenander, 
tidigare Kampenredaktör. Mor-
mor heter Ann, morfar Tomas 
och moster Emma.

Barbro 70 år
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